
Referat bestyrelsesmøde 
28-02-2024 

• Deltagere: Mille, Mette, Lone, Nadia og Inger 
• Afbud: Anne-Louise 

Punkt 1: Konstituering af ny bestyrelse 
Bestyrelsen: 

• Mille fortsætter som formand 
o  + personale, ridecenter, udeområder (med Inger) og fonde (med Inger) 

• Anne-Louise fortsætter som kasserer. 
• Inger fortsætter som sekretær 

o  + udeområder (med Mille), aktiviteter og fonde (med Mille) 
• Mette fortsætter med web, IT, mail og Zakobo 
• Nadia fortsætter med elevheste, ridefys og partaftaler. 

o + SEGES 
• Lone overtager administrative opgaver 

o Som fx CHR, offentlig administration og hjælp med fondsøgninger.  

Vi har derudover fundet endnu et bestyrelsesmedlem: Mette Olin, så vi nu er en fuldtallig bestyrelse 

• Mette Olin – som bliver opstalderansvarlig.   

Suppleant: 

• 1. suppleant: Anders Lützen 
• 2. suppleant:  

Vi mangler stadig en 2. suppleant. Kontakt os gerne, hvis det kunne være noget for dig         

 

Punkt 2: Status på elevhestene 
• Viola: 

o Viola, der primært har været brugt i ridefyssen kan ike længere holde til at gå med 
bagrytter og hun virker træt af arbejdet. Vi er derfor kommet i kontakt med vores 
tidligere staldansvarlige Michelle, som ønsker at købe hende. Dette har vi sagt ja til. 

• Kaska 
o Pensioneres også som rideskolehest, da hun ikke fungerer optimalt. Michelle har 

tilbudt også at overtage Kaska. Begge heste afhentes 16/3, hvor alle elever har 
mulighed for at sige farvel til begge heste 15/3 i stalden til strigling og hygge. 
 

Næste bestyrelsesmøde: 04-04-2024 


